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Z A P I S N I K 

sa sedme sjednice Odbora za politiĉki sistem, pravosuĊe i upravu 

održane 26. i 27. marta 2013. godine 

 

 Sjednica je počela u 12 sati. 

 Sjednicom je predsjedavao Rifat Rastoder, predsjednik Odbora. 

 Sjednici su prisustvovali svi članovi/ce Odbora: dr Zoran Vukčević, Husnija 

Šabović, Šefkija Murić, Milorad Vuletić, Jovan Martinović, Draginja Vuksanović, Slaven 

Radunović, Koča Pavlović, Vladislav Bojović, Obrad Gojković, Snežana Jonica i Azra 

Jasavić. 

  

 Rad sjednice pratili su predstavnici medija.  

  

Za sjednicu je predložen sljedeći 

 

DNEVNI RED: 

 

1. Usvajanje Izvještaja o radu Odbora za 2012.godinu; 

2. Predlog Plana rada Odbora za politiĉki sistem, pravosuĊe i upravu za 

2013.godinu; 

3. Predlog odluke za održavanje kontrolnog saslušanja na temu: „Korišćenja 

državnih resursa u izbornoj kampanji“, shodno Zakljuĉku Kolegijuma 

predsjednika Skupštine Crne Gore broj: 00 - 32 - 5/13 - 42. 

 

 

Predsjednik Odbora stavio je na glasanje predloženi dnevni red koji je usvojen 

jednoglasno. 

 

PRVA TAĈKA - Usvajanje Izvještaja o radu Odbora za 2012.godinu  

 

Predsjednik Odbora, Rifat Rastoder, otvorio je raspravu povodom prve tačke 

dnevnog reda, konstatujući da nijesu upućene primjedbe na Izvještaj o radu Odbora za 

2012. godinu. 

Nakon izjašnjavanja, Izvještaj o radu Odbora za 2012.godinu usvojen je većinom 

glasova. 

 

 DRUGA TAĈKA - Predlog Plana rada Odbora za politiĉki sistem, pravosuĊe 

i upravu za 2013. godinu 

 

 Povodom druge tačke dnevnog reda, poslanik Koča Pavlović, bio je stava da je 

primjerenije da se prilikom planiranja rada Odbora za naredni period angažuju svi 

članovi Odbora na način što će se oformiti nova radna grupa koja bi radila na istom, i da 
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Plan rada Odbora ne bi trebalo da bude kopija prethodnog. S tim u vezi, poslanik 

Pavlović smatra da bi bilo dobro da su poslanici iznijeli svoje mišljenje o Planu i da su 

učestvovali u njegovom planiranju, posebno kada je u pitanju nadzorna i kontrolna 

funkcija Parlamenta u oblasti borbe protiv korupcije i organizovanog kriminala. 

 Poslanica Snežana Jonica, u svojoj diskusiji, istakla je da Planom rada Odbora 

nije predviĎeno ni jedno kontrolno saslušanje, smatrajući da je potrebno precizirati 

predloge za održavanje istih, koji će se projektovati za odreĎene periode. Kada su u 

pitanju Predlog zakona o izmjenama i dopunama Krivičnog zakonika i Predlog zakona o 

komunalnoj policiji, koji su predviĎeni za prvi kvartal ove godine, kao i Predlog zakona o 

izmjenama i dopunama Zakona o elektronskim medijima, poslanica Jonica smatra da u 

predviĎenom roku ne mogu biti realizovani i da Plan rada treba korigovati u tom dijelu. 

Pored toga, poslanica Jonica iznijela je predloge tema za organizovanje kontrolnih 

saslušanja ministra unutrašnjih poslova i ministra pravde u oblastima koje su u 

nadležnosti Odbora, naglasila je da bi dobro bilo razmotriti stanje bezbjednosti 

saobraćaja na putevima u Crnoj Gori i kaznenu politiku, propratiti primjenu Zakona o 

postupanju prema maloljetnicima u krivičnom postupku, primjenu Zakona o 

inspekcijskom nadzoru, primjenu Zakona o besplatnoj pravnoj pomoći itd. 

Predsjednik Odbora, Rifat Rastoder, u svojoj riječi naglasio je, da je Predlog 

Plana rada Odbora prije dva mjeseca bio proslijeĎen na uvid poslanicima, i da ni jedna 

primjedba nije evidentirana. U odnosu na kontrolna i konsultativna saslušanja, shodno 

aktuelnim pitanjima koja se budu evidentirala, saopštio je, da bi se mogao precizirati 

jedan broj tema, što niko od članova Odbora zvanično nije predložio. Tim povodom, 

naglasio je da se Plan rada Odbora morao usaglasiti sa Planom rada Vlade, jer je to 

radna obaveza ovog Odbora, kao i da  bi se morali planirati i evidentirati predlozi 

zakona poslanika koji su u proceduri, što je i uraĎeno. TakoĎe, predložio  je, da se 

planiraju konsultativna saslušanja povodom implementacije zakona, za koje smo bili 

nadležni, matični Odbor.  

 Poslanica Snežana Jonica, u svom komentaru, istakla je da se, predlažući teme 

za kontrolno saslušanje, nije bavila mogućim aktuelnostima nego onim što treba da 

bude kontinuitet rada Odbora, iz razloga što Skupština nema samo zakonodavnu nego i 

nadzornu funkciju. TakoĎe, smatra da je ovo prilika da se u okviru Plana rada Odbora 

dogovori šta su prioriteti rada Odbora, tj. koje su prioritetne teme, i da se kroz kontrolna 

saslušanja definiše inicijativa ovog Odbora i vrši nadzor nad oblastima za koje je 

nadležan po Poslovniku. Na kraju, poslanica Jonica istakla je da će, u pisanoj formi, 

Stručnoj službi Odbora dostaviti  predloge, koje je usmeno iznijela, za održavanje 

kontrolnih saslušanja, o kojima Odbor treba da se izjasni, kako bi se uvrstili u Plan rada.  

 Predsjednik Odbora naglasio je,  da je Planom rada Odbora predviĎeno da 

Odbor ima ne samo zakonodavni nego i tematski dio, u okviru kojeg postoje Izvještaji 

institucija koje Odbor razmatra, naglasivši da će se Odbor vjerovatno baviti 

konsultativnim saslušanjima, kao i da u okviru tematskih rasprava treba čuti i NVO 

sektor. Kada je riječ o kontrolnim saslušanjima, poslanik Rastoder smatra da ih treba 

obavljati kontinuirano.   
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Povodom Plana rada Odbora, poslanik Zoran Vukčević, iznio je stav da se mora 

napraviti granica izmeĎu kontrolnih i konsultativnih saslušanja, zavisno od toga šta je 

njihov cilj. Tim povodom, smatra da je prihvatljivije da se u Planu rada predvidi 

formulacija da se Odbor dogovara kada će se kvartalno kontrolna i konsultativna 

saslušanja po odreĎenim temama organizovati.  

 Poslanik Milorad Vuletić bio je mišljenja, da se kroz tematski dio Plana rada 

Odbora, koji predviĎa razmatranje Izvještaja Sudskog savjeta, Vrhovnog državnog 

tužioca, Komisije za sprječavanje sukoba interesa i predloga budžeta, mogu održati 

konsultativna i kontrolna saslušanja i teme iskomentarisati na pravi način. Kada su u 

pitanju predlozi poslanice Jonice o održavanju kontrolnih saslušanja, poslanik Vuletić 

smatra da bi došlo do prenormiranja rada Odbora ukoliko bi se isti uvrstili u Plan rada. 

 Poslanik Rastoder, naglasio je da je prvenstvena funkcija Odbora razmatranje 

procesuiranih akata kao i onih akata koji će u toku ove godine biti procesuirani, tako da 

bi kontrolna i konsultativna saslušanja sa puno tema bila teško realizovana. S tim u vezi 

bio je mišljenja, da Plan rada ostavlja dovoljno prostora i za konsultativna i kontrolna 

saslušanja, te je neophodno napraviti spisak mogućih tema koje moraju biti 

procesuirane. Na kraju, predložio je da se izjašnjavanje o Planu rada Odbora odloži za 

narednu sjednicu, kako bi poslanici, u elektronskoj formi, dostavili svoje predloge 

Stručnoj službi Odbora.  

   

 

 TREĆA TAĈKA  - Predlog odluke za održavanje kontrolnog saslušanja na 

temu: „Korišćenja državnih resursa u izbornoj kampanji“, shodno Zakljuĉku 

Kolegijuma predsjednika Skupštine Crne Gore broj: 00 - 32 - 5/13 - 42 

 

 U odnosu na treću tačku dnevnog reda, poslanik Koča Pavlović, iznio je stav 

Demokratskog fronta, ukazujući da su se zalagali i da se i dalje zalažu za donošenje 

Odluke o pokretanju parlamentarne istrage o aferi ,,Snimak“ kao i da je neophodno da 

se na Anketnom Odboru saslušaju i uzmu izjave  svi „oni“,  koji su uključeni u taj 

problem, iz razloga što navedena afera sadrži aspekt potencijalne zloupotrebe državnih 

resursa i indicije da se radilo o zloupotrebi evropskih fondova. Tim povodom, poslanik 

Pavlović, predložio je da se na kontrolno saslušanje pozovu: Milo Đukanović, kao 

predsjednik DPS-a, Branimir Gvozdenović, koji je u tom trenutku bio politički direktor 

DPS-a, Duško Marković, potpredsjednik Vlade i ministar pravde, Ranka Čarapić, 

Vrhovna državna tužiteljka, kao i Vukica Jelić, direktorica Zavoda za zapošljavanje. 

TakoĎe, istakao je da treba pozvati i direktora PTT Crne Gore. 

 Poslanik Milorad Vuletić, u svojoj riječi, istakao je da podržava kontrolno 

saslušanje na temu: „Korišćenja državnih resursa u izbornoj kampanji“, shodno 

Zaključku Kolegijuma predsjednika Skupštine Crne Gore, naglasivši da su na Odboru 

za antikorupciju raspravljali o ovom predlogu i isti podržali. Tim povodom, predložio je 

da se održi zajednička sjednica Odbora za politički sistem, pravosuĎe i upravu i Odbora 

za antikorupciju, i predložio da se pozovu: Vukica Jelić, direktorica Zavoda za 
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zapošljavanje, dr Dragan Lajović, predsjednik odbora direktora Investiciono - razvojnog 

fonda Crne Gore i Kemal Đečević, direktor Fonda rada Crne Gore, iz razloga što je iz 

njihovog rada i ingerencija potekla ,,priča“ na partijskim sastancima zatvorenog tipa, 

gdje se razmatrala mogućnost pomoći onim biračima DPS-a koji podržavaju program te 

partije.  

 Poslanik Slaven Radunović, u svojoj diskusiji, istakao je da se ovako definisana 

tema mora promijeniti, iz razloga što se konkretno radi o zloupotrebi državnih resursa u 

izbornoj kampanji. S tim u vezi, iznio je predlog opozicije da se ponuĎena tema 

preformuliše i glasi ,,Zloupotreba državnih resursa u izbornoj kampanji, sa posebnim 

osvrtom na aferu ,,Snimak“.   

 U odnosu na temu kontrolnog saslušanja koja je na dnevnom redu, poslanica 

Azra Jasavić, istakla je da je ista pogrešno koncipirana, iz razloga što se ne radi samo o 

korišćenju nego i o zloupotrebi korišćenja državnih resursa u izbornoj kampanji. Shodno 

tome, ukazala je da ova afera nosi dvije dimenzije, pravnu i političku. Pravna dimenzija 

podrazumijeva, da je tužilac morao sprovesti istragu, tj. ispitati sve one koji su na 

sjednici DPS-a pokazali spremnost za zloupotrebu državnih resursa. TakoĎe, istakla je 

da se morao ispitati predsjednik DPS-a, jer je izvršena diskriminacija graĎana po 

osnovu političke pripadnosti, favorizovanjem pripadnika DPS-a prilikom zapošljavanja, 

što je nedopustivo. S obzirom na sve navedeno, poslanica Jasavić smatra da treba 

sprovesti parlamentarnu istragu i formirati Anketni Odbor, koji bi mogao od državnih 

organa da traži podatke i uzima izjave od pojedinaca, ako to ocijeni potrebnim, kako bi 

se došlo do dokaza koji bi bili dostupni tužilaštvu. TakoĎe, poslanica Jasavić smatra da 

se moraju saslušati predsjednik DPS-a, politički direktor DPS-a, ministar pravde, 

Vrhovna državna tužiteljka, kao i predstavnik PTT-a.   

 Poslanik Obrad Gojković, u svom obraćanju, naglasio je da se parlamentarnom 

istragom može završiti samo dio posla. S tim u vezi, istakao je da se povodom ovih 

dogaĎaja mora istražiti u kojoj mjeri je uključen organizovani kriminal kao i da li se radi o 

zloupotrebi baze ličnih podataka, s obzirom na slučajeve zloupotrebe u Herceg Novom. 

Na kraju, istakao je da podržava predlog za otvaranje parlamentarne istrage.     

 Poslanik Vladislav Bojović, u svom izlaganju, predložio je da se lista pozvanih 

funkcionera opozicije proširi sa direktorom Fonda rada, jer je na glavnom Odboru DPS-

a sugerisano da se otpremnine za graĎane koji su ostali bez posla podijele po 

partijskom principu članovima DPS-a, kao i da se spisak proširi sa ministrom rada i 

socijalnog staranja, iz razloga što se stanovništvu koje je bilo pogoĎeno vremenskim 

nepogodama, dijelila pomoć po partijskom principu. 

 Poslanik Zoran Vukčević, u svojoj riječi, istakao je da nije primjereno unaprijed 

donositi konstataciju o zloupotrebi državnih resursa u izbornim aktivnostima, i tražiti 

kontrolno saslušanje i parlamentarnu istragu, bez valjanih argumenata. S tim u vezi, 

smatra da, ukoliko se odgovorno želi posvetiti ovom problemu, isti mora biti sagledan u 

cjelini, tj. na svim nivoima treba vidjeti da li postoje bilo kakve zloupotrebe prilikom 

zapošljavanja po partijskoj pripadnosti, pa onda razgovarati koje sve institucije treba 

uključiti. 
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Predsjednik Odbora, Rifat Rastoder, konstatovao je da postoji opšte saglasje da 

treba prihvatiti ponuĎenu inicijativu, iznoseći dilemu da li istu treba oraganizovati na 

odvojenoj ili zajedničkoj sjednici, o čemu Odbor treba da odluči. Pored toga, mišljenja je 

da temu treba precizirati, sa akcentom na slučajeve sa elementima zloupotrebe i 

navesti koji su slučajevi. TakoĎe, iznio je dilemu koja lica treba pozvati, ističući da i to 

pitanje treba usaglasiti. Pored toga, ukazao je da se iz nekih izlaganja moglo zaključiti 

da bi trebalo organizovati Parlamentarnu istragu, dajući pojašnjenje da je 

Parlamentarna istraga u nadležnosti Parlamenta, a ne Odbora. 

Na kraju, predsjednik Odbora predložio je da se sjednica prekine kako bi se 

obavile neophodne konsultacije po pitanju naziva teme i učesnika koje bi trebalo pozvati 

na kontrolno saslušanje,  te da se na narednoj sjednici Odbor o tome izjasni.  

 

Sjednica je nastavljena 27. marta 2013. godine, u 9 sati i 15 minuta. 

 

U nastavku sjednice, povodom Plana rada Odbora, predsjednik Odbora, Rifat 

Rastoder, saopštio je da su Stručnoj službi Odbora dostavljeni predlozi tema za 

eventualno održavanje konsultativnih i kontrolnih saslušanja od strane poslanika: Rifata 

Rastodera, Snežane Jonice, Koče Pavlovića i Azre Jasavić.  

S tim u vezi, stavio je na glasanje sljedeće predloge tema za održavanje 

konsultativnih saslušanja: „Ostvarivanje Strategije reforme pravosuĎa“; „Ostvarivanje 

strategije reforme javne uprave“ i „Ostvarivanje Strategije za borbu protiv korupcije i 

organizovanog kriminala“, koje podnio poslanik Rastoder. 

Vezano za predlog teme „Ostvarivanje Strategije za borbu protiv korupcije i 

organizovanog kriminala“, poslanik Koča Pavlović, naglasio je da se ista preklapa sa 

Odborom za antikorupciju, i da nije potrebno da je ovaj Odbor razmatra. S tim u vezi, 

mišljenja je da bi Odbor mogao da razmatra borbu protiv korupcije unutar pravosuĎa, 

javne uprave i tužilaštva. 

Nakon izjašnjavanja, Odbor je, većinom glasova, podržao da se u Plan rada 

Odbora uvrste predložene teme poslanika Rifata Rastodera. 

Predsjednik Odbora stavio je na glasanje predlog poslanika Koče Pavlovića: 

„Ispunjavanje preporuka i zahtjeva iz pregovaračkih poglavlja 23 i 24“, smatrajući da bi 

ova tema mogla da ima mjesto u spisku tema, dok bi se dogovorom došlo do toga koja 

tema iz te oblasti je za kontrolno a koja za konsultativno saslušanje, zavisno od 

aktuelnosti.  

Odbor je, većinom glasova, podržao predlog poslanika Koče Pavlovića. 

U nastavku sjednice, predsjednik Odbora stavio je na glasanje predlog poslanice 

Azre Jasavić za održavanje kontrolnog saslušanja predsjednice Vrhovnog suda na 

temu: „Koliko je na osnovu pravosnažnih sudskih odluka oduzeto imovine stečene 

kriminalom, primjenom instituta proširenog oduzimanja imovinske koristi“. 

U svom obrazloženju, poslanica Jasavić, istakla je da je Parlament usvojio 

izmjene i  dopune Krivičnog zakonika, kojim je uveden institut proširenog oduzimanja 
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imovinske koristi i naglasila da je važno da se vidi kako se primjenjuje Krivični zakonik i 

kako to rade sudovi. 

Poslanica Jasavić obrazložila je i drugi predlog za kontrolno saslušanje Vrhovnog 

državnog tužioca sa stanovišta primjene novog Zakonika o krivičnom postupku i 

efikasnosti tužilačke istrage, finansijske istrage kao novih instituta u našem krivično 

procesnom pravu, ističući da bi članovi Odbora imali priliku da se upoznaju sa 

eventualnim problemima tužilaštva i da pruže pomoć tužilaštvu u povećanju stepena 

nezavisnosti i nepristrasnosti u radu. TakoĎe, ukazala je da su ova pitanja od 

suštinskog značaja za pregovaračka poglavlja 23 i 24, zbog čega je planiranje ovog 

kontrolnog saslušanja cjelishodno.  

Nakon izjašnjavanja, Odbor, većinom glasova, nije podržao predloge poslanice 

Jasavić.  

Na kraju, predsjednik Odbora stavio je na glasanje predlog poslanice Snežane 

Jonice za održavanje kontrolnog saslušanja ministra unutrašnjih poslova, na temu: „Rad 

Ministarstva u oblasti upravno - unutrašnjih poslova“.  

Odbor, nakon izjašnjavanja, nije uvrstio ovu temu u Plan rada. 

Naredni predlog poslanice Jonice bio je kontrolno saslušanje ministra unutrašnjih 

poslova na temu: „Analiza funkcionisanja lokalne samouprave u Crnoj Gori“. U svom 

obrazloženju, poslanica Jonica istakla je, da u Vladi Crne Gore, postoji dokument 

,,Analiza funkcionisanja lokalne samouprave u Crnoj Gori“ u kojoj je obuhvaćen niz 

nedostataka u radu i funkcionisanju lokalne samouprave, i  da je za drugi kvartal u Vladi 

planiran Predlog zakona o izmjenama i dopunama Zakona o lokalnoj samoupravi. Tim 

povodom, naglasila je da je cilj da se svi poslanici upoznaju sa onim do čega je došla 

Radna grupa, kako bi se suočili sa svim nedostacima u funkcionisanju lokalne 

samouprave, i spremno ušli u raspravu o ovom Predlogu zakona. 

Nakon izjašnjavanja, ovaj predlog poslanice Jonice nije dobio potrebnu većinu. 

Treći predlog poslanice Jonice odnosio se na kontrolno saslušanje ministra 

unutrašnjih poslova na temu „Stanje bezbjednosti saobraćaja na putevima u Crnoj Gori i 

kaznena politika“. 

Odbor je, većinom glasova, podržao da se navedeni predlog uvrsti u Plan rada 

odbora. 

Četvrti predlog poslanice Jonice bio je vezan za kontrolno saslušanje ministra 

pravde na temu „Primjena Zakona o besplatnoj pravnoj pomoći“.  

Nakon izjašnjavanja, većinom glasova, predlog nije dobio potrebnu većinu. 

Naredni predlog odnosio se na kontrolno saslušanje ministra pravde na temu 

„Primjena zakona o maloljetničkom pravosuĎu“. 

Poslanica Draginja Vuksanović, u svom komentaru, apelovala je da se tema 

precizira i glasi „Primjena Zakona o postupanju prema maloljetnicima u krivičnom 

postupku“, jer je to pravi naziv zakona. Tim povodom, mišljenja je da bi se ovaj predlog 

trebao podržati, iz razloga što je odredbama ovog zakona predviĎeno, u dijelu 

postupanja prema maloljetnicima, primjena alternativnih mjera sa jedne strane i krivičnih 

sankcija prema mloljetnicima sa druge strane, gdje posebnu pažnju treba obratiti na 
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institucionalne mjere, iz razloga što treba vidjeti kako se obezbjeĎuje smještaj 

maloljetnika u ustanove zavodskog i nezavodskog tipa.  

Poslanica Jonica, u svom komentaru, prihvatila je sugestiju poslanice 

Vuksanović, ističući da se u praksi javljaju poteškoće u primjeni ovog zakona, i da bi, iz 

komunikacije sa predstavnicima Ministarstva, bilo od značaja da se zajedno definišu svi 

nedostaci koji postoje u zakonu, kao i nedostaci u njegovoj primjeni. TakoĎe, ukazala je 

da je sud djelimično obezbijedio uslove za primjenu ovog zakona, i stoga bi bilo korisno 

da se održi ovo kontrolno saslušanje.  

Preformulisani predlog poslanice Jonice dobio je potrebnu većinu i uvršten je u 

Plan rada Odbora. 

Poslanica Jonica, takoĎe, predložila je kontrolno saslušanje ministra pravde na 

temu „Primjena Zakona o inspekcijskom nadzoru.“  

Nakon izjašnjavanja, predlog je dobio potrebnu većinu. 

Pored toga, poslanica Jonica predložila je da se u Plan rada  uvrsti kontrolno 

saslušanje ministra pravde na temu „Analiza efekata primjene Zakona o staranju o 

privremeno i trajno oduzetoj imovini“.  

Nakon izjašnjavanja, predlog nije dobio potrebnu većinu. 

Na kraju, poslanica Jonica predložila je kontrolno saslušanje ministra pravde na 

temu „Rad komisije za uslovni otpust“.  

Navedeni predlog nije dobio potrebnu većinu. 

 

Nakon izjašnjavanja, Odbor je, većinom glasova, usvojio Plan rada Odbora za 

2013. godinu sa dopunama vezanim za održavanje konsultativnih i kontrolnih 

saslušanja. 

 

 U odnosu na drugu taĉku, koja se odnosila na  kontrolno saslušanje na temu: 

„Korišćenje državnih resursa u izbornoj kampanji, shodno zaključku Kolegijuma“, 

predsjednik Odbora Rifat Rastoder, podsjetio je da je potrebno preciziranje teme i 

spiska lica koja bi trebalo pozvati, nakon čega je dao riječ poslaniku Slavenu 

Radunoviću.  

 Poslanik Radunović, u svom obraćanju, iznio je preciziran naziv teme kontrolnog 

saslušanja  koji su usaglasili članovi opozicije: „Zloupotreba državnih resursa u izbornoj 

kampanji sa posebnim osvrtom na aferu Snimak“, kako bi se omogućilo ispitivanje 

eventualnih zloupotreba. Kada je riječ o odgovornim licima smatrali su da treba pozvati: 

Mila Đukanovića, predsjednika Vlade Crne Gore, Duška Markovića, potpredsjednika 

Vlade i ministra pravde, Branimira Gvozdenovića, koji je u nastanku afere bio politički 

direktor DPS-a, Ranku Čarapić, Vrhovnog državnog tužioca, Vukicu Jelić, direktoricu 

Zavoda za zapošljavanje Crne Gore, Vujicu Lazovića, ministra za informaciono društvo i 

telekomunikacije, kao nadležnog za dio afere koji se odnosi na PTT, Kemala Đečevića, 

direktora Fonda rada, Daliborku Pejović, državnog sekretara u Ministarstvu održivog 

razvoja i turizma i Suada Numanovića, ministra u Vladi Crne Gore. TakoĎe, poslanik 



8 
 

Radunović, saopštio je da bi se ovo kontrolno saslušanje moglo odraditi na nekoliko 

sjednica.  

 Poslanik Milorad Vuletić, u svom komentaru, istakao je da su na prethodnoj 

sjednici saopštili svoj stav da prihvataju održavanje kontrolnog saslušanja, na temu 

,,Korišćenje državnih resursa u izbornoj kampanji“, shodno zaključku kolegijuma. Tim 

povodom istakao je da je u ime članova DPS-a, predložio da se na tu temu saslušaju: 

Vukica Jelić, direktorica Zavoda za zapošljavanje, zatim Dragan Lajović, direktor 

Investiciono-razvojnog fonda Crne Gore i Kemal Đečević, direktor Fonda rada. Shodno 

tome, smatrao je da je broj pozvanih lica koji su oni predložili dovoljan, a da se broj 

pozvanih, zavisno kako bude tekla rasprava, može proširiti, zavisno od spornih pitanja 

koja se mogu otvoriti. 

 Poslanik Slaven Radunović, u svom komentaru, saopštio je da će rado u spisak 

uvrstiti Dragana Lajovića, iznoseći stav da nijesu zadovoljni sa spiskom koji je predložio 

poslanik Vuletić, iz razloga što smatraju da je problem ne samo u tim institucijama i 

organima nego da je mnogo širi i ozbiljniji. TakoĎe, poslanik Radunović, naglasio je da 

su nezadovoljni bilo kojim rješenjem izuzev spiska ljudi za kontrolno saslušanje koji je 

on saopštio, zahtijevajući da se članovi Odbora izjasne o ovom predlogu.   

Predsjednik Odbora, Rifat Rastoder, stavio je na glasanje predlog teme za 

kontrolno saslušanje predstavnika opozicije: „Zloupotreba državnih resursa u izbornoj 

kampanji, sa posebnim osvrtom na aferu Snimak“. 

Sa (6  - glasova „za“ i 7  - glasova „protiv“) predlog nije dobio potrebnu većinu. 

 TakoĎe, predsjednik Odbora, stavio je na glasanje predlog poslanika Vuletića za 

kontrolno saslušanje na temu ,,Korišćenje državnih resursa u izbornoj kampanji“, 

shodno zaključku Kolegijuma.  

Odbor je sa (7- glasova,,za“ i 6 - glasova ,,protiv“) podržao ovaj predlog.  

Predsjednik Odbora Rifat Rastoder, stavio je na glasanje predlog poslanika 

Slavena Radunovića za odgovorna lica koje treba pozvati na saslušanje. 

Odbor sa (6- glasova ,,za“ i 7  - glasova „protiv“) nije podržao ovaj predlog. 

 Predsjednik Odbora Rifat Rastoder, stavio je na glasanje predloženi spisak 

posalnika Vuletića za odgovorna lica koje treba pozvati na kontrolno saslušanje. 

Odbor je sa (7  - glasova ,,za” i 5  - glasova ,,protiv”), podržao ovaj predlog. 

 

  

 

Sjednica je završena u 10 sati i 25 minuta. 

 

 

Zapisnik sačinila: 

 

         Sekretarka Odbora                                                                 Predsjednik Odbora 

Slavica Mirković                                                                         Rifat Rastoder                                    


